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Referat Skolebestyrelsen 

 

Mandag d. 11/12-2023 kl. 18.00  

Afbud: Sanne Jørgensen 

Uden afbud: 

 

Til stede: Tine Hasgaard, Dennis Stentebjerg-Czucba, Jakob Martinsen, Stine Gajda, Rasmus 

Laurentzius, Mette Østergaard, Janni Aarhaug, Mette Hansen, Mariann Stidsen, Magnus 

Billeschou Laurentzius, Asta Laurentzius, Charly Bjørnskov, Laura Bjørstrup, Lise Stentebjerg, 

Janni Buxbom 

 

Referat:   Stine Gajda 

Punkter til eventuelt:  Vikar 
  
Nyt fra elevrådet:  Danske skoleelever har været forbi for at præsentere deres materialer. 
  Elevrådet skal mødes med formanden tirsdag d. 12.12. 
 
Sidste nyt: Der er ikke kommet svar fra BFU om transport. 

Der er rykket for svar hos centerchefen – der er stadig ikke kommet 
svar. 
 
Den endelige klassedannelse er ikke på plads, men der risiko for opstart 
med en klasse. Fristerne er blevet rykket – der er usikkerhed om 
skoleudsættelser. 

 
   Politiet vil komme forbi en morgen. 
 
   Der er ikke hørt mere fra ” Giv et praj” 
 

Der var lavet aftale for næste års foto, og vores kritikpunkter er drøftet 
med udbyder. Den nuværende fotograf forsætter, herefter kan det 
genovervejes om der skal vælges lokalt. 
 
Høringssvar vedlagt. Det er afsendt. Det forventes ikke, at der ændres i 
indstillingen. 
   
Nedsættelse af ansættelsesudvalg.  
Ansøgningsfrist: 14/12 - Udvælgelse: 15/12 - Samtaler 18/12 om 
eftermiddagen. 
Janni Buxbom og Dennis Stentebjerg-Czucba deltager fra bestyrelsen.
  
Det grønne område er lukket. 
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Der er ikke yderligere om de kommunale besparelser. 
 
Der har været en del festivitas på skolen – det er gået godt. 
 
Der har været temadag om Lucia på 3. årgang – det var en god 
oplevelse. 
 

Økonomi:  Der tegner sig et underskud på omkring 250.000 
  Bestyrelsens fornemste opgave er at ramme et resultat på 0. 
 
 Lektier:  Siden sidst har personalet drøftet videre. Det er ledelsens holdning, at  
   lektier /hjemmetræning er en del af elevernes uddannelse. 
 

Personalet har ved sidste personalemøde talt om lektier. Det bliver taget 
op på PLF-møderne – og personalet vender tilbage med deres 
indstillinger – inden næste bestyrelsesmøde. 
     

Status på samarbejde med Sakskøbing skole: 
I morgen er den første af 3 overleveringer – første gang er der fokus på 
elever med særlige udfordringer. 
Det er blevet nævnt at Sakskøbing ligger højest i Guldborgsund 
Kommune i forhold til det Socioøkonomiske index. 
Evaluering af fælles bestyrelsesmøde – Godt møde, smalt tema. 
Til næste møde kan ledelserne finde interessante temaer. Bestyrelserne 
kan byde ind. 

   Forslag; Dysleksi, Skole og forældre, afstemning af principper. 
 
Drøftelse om elevfravær: 
  Punkt på mødet i januar 
 
Trafikindsatsen: Bestyrelsen finder en dato for ”morgenbrøds-arrangementet” 

 
Bestyrelsen ønsker svar på, hvilke regler der gælder på el-ladepladsen. 
Der er regler om etablering af lade-standere: 
BEK nr. 181 af 05/03/2020 
https://fdm.dk/alt-om-biler/elbil-hybridbil/alt-om-livet-med-
elbil/parkering-med-elbil-plugin-hybrid 
Der er bedt om skiltning, og det forlyder både, at der ikke er regler samt  
at symboler med stikprop på lade-stander betyder at pladsen er 
forbeholdt el- biler.  
Der er mørkt på Saxes Allé – de skal huske at bruge/lukke vestene. 
 

Trivsel generelt herunder emneugen: 
                          Udsættes til januar mødet 
 
Bestyrelsens omfang/ antal medlemmer ifm. kommende valg 
   Udsættes til januar mødet 

https://fdm.dk/alt-om-biler/elbil-hybridbil/alt-om-livet-med-elbil/parkering-med-elbil-plugin-hybrid
https://fdm.dk/alt-om-biler/elbil-hybridbil/alt-om-livet-med-elbil/parkering-med-elbil-plugin-hybrid
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Kommunikation fra skolen til forældre ifm. væsentlige ændringer for elever og 
forældre:  Hvordan kan skolen bedst informere og i hvilket omfang, når der sker  
   ændringer på skolen? 
 

Informationer skal være så præcise, som det er muligt på 
informationstidspunktet. Informationer skal stiles mod de rette 
modtagere. 
 
Bestyrelsen tager på næste møde. 

 
E.v.t.: Vikarerne skal mindes om, at hvis der bruges film, så skal relevans og 

aldersgrænser overholdes. 
 Underviserne skal hjælpe med at finde relevante film/materialer. 
  
Personsager (uden elever): 
 

0. årgang: Lise, Dennis 
1. årgang: Mette H, Charly, Tina, Dennis 
2. årgang: Laura 
3. årgang: Janni 
4. årgang: Mette Ø, Tine, Dennis 
5. årgang Rasmus 
6. årgang Rasmus 
Basen: Laura 
UC: Tine 
Elevrådet: Stine 
 
 
Datoer: 
23/1 
21/2 
21/3 
8/4 med Sakskøbing 
12/6 
 


